
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS,  
obveščamo vas, da smo za petek, 16. aprila 2010, sklican volilni občni zbor SKZ pri SLS prestavili na 

kasnejši datum. O vseh podrobnostih boste pravočasno obveščeni.  
Hvala za razumevanje.  

 
Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
 

PISMO PREDSEDNIKA IN POSLANCA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA KOLEGICAM IN KOLEGOM V 
DRŽAVNEM ZBORU RS OB ODLOČANJU O ARBITRAŽNEM SPORAZUMU 

 
Pismo si lahko preberete na naši spletni strani.  

 
POSLANICA PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA OB 10. OBLETNICI ZGODOVINSKE ZDRUŽITVE 

SLOVENSKE DESNICE 
 
V Slovenski ljudski stranki se v teh dneh s ponosom spominjamo zgodovinskega dejanja. Pred desetimi leti, 15. aprila 
2000, sta se dve ključni stranki slovenske pomladi, Slovenski krščanski demokrati (SKD) in Slovenska ljudska 
stranka (SLS), na kongresu v Ljubljani združili v stranko z imenom SLS + SKD Slovenska ljudska stranka. To je bil 
zgodovinski trenutek za slovensko desnico in ena najpomembnejših odločitev v slovenskem javnem prostoru po 
slovenski osamosvojitvi. 
Slovenska ljudska stranka, ustanovljena 12. maja 1988 kot Slovenska kmečka zveza, se je 1. februarja 1990 najprej 
preimenovala v Slovensko kmečko zvezo - Ljudsko stranko in 27. junija 1992 dokončno v Slovensko ljudsko stranko. 
Slovenski krščanski demokrati pa so bili ustanovljeni 10. marca 1989 z imenom Slovensko krščansko socialno 
gibanje, ki se je 2. novembra 1989 preimenovalo v Slovenske krščanske demokrate in so bili pravni in politični 
nasledniki Slovenske ljudske stranke, ustanovljene leta 1892, ki se je 17. maja 1992 priključila SKD. 
Obe stranki sta na prvih demokratičnih volitvah znotraj koalicije DEMOS dobili največje zaupanje volivcev in sta 
prispevali ključni delež k demokratizaciji Slovenije in nastanku samostojne slovenske države. Izhajali sta iz temeljnih 
vrednot zgodovinske SLS, ki je pod vplivom Antona Korošca, Ivana Šušteršiča, Janeza Evangelista Kreka in drugih 
velikih Slovencev desetletja krojila usodo slovenskega naroda in zagovarjala pravico Slovencev do svoje države, ki naj 
bi temeljila na demokratičnih in krščanskih vrednotah. Zato tudi danes združena Slovenska ljudska stranka s 
ponosom in z veliko odgovornostjo nadaljuje politično delovanje zgodovinske stranke, ki temelji na krščanskem etosu 
in moralno-etičnih vrednotah slovenskega naroda, vpetega v evropsko civilizacijsko okolje. 
Obenem je ob 20. obletnici prvih demokratičnih volitev, ki se jih spominjamo v teh dneh, prav, da se slovenska 
politika in družba vprašata, ali se je vizija izpred 20 let uresničila, in kaj lahko vsi storimo za izboljšanje stanja 
slovenske demokracije in vzpostavitev ene pravne države za vse državljane ne glede na njihov socialni, politični ali 
kakšen drug status. V obdobju, ko je ogrožena celovitost slovenskega ozemlja in ko slovenska vlada z nenačelnimi 
predlogi ogroža pomen in prihodnost slovenskih družin, je čas, da v Sloveniji človeške in družbene vrednote postavimo 
na pravo mesto, tako kot je to že storila večina držav evropskega prostora. 
Kljub jasni vrednotni usmeritvi Slovenske ljudske stranke tudi v današnjem času žal večkrat poslušamo zmotne, 
zavajajoče in celo žaljive izjave o tem, kako slovenski parlamentarni politični prostor dandanes ne premore 
krščansko-demokratske stranke. Takšne trditve žal pogosto prihajajo prav iz ust tistih, ki so pred desetimi leti 
brezuspešno poskušali oslabiti in celo preprečiti zgodovinski projekt povezovanja krščansko-demokratskih ljudskih sil. 
Ob zadnjih volitvah v Državni zbor RS je dokončno postalo jasno, da so v slovenski parlamentarni demokraciji 
preživele tiste tradicionalne etično-krščanske in družbene vrednote, na katerih temelji SLS in ki so prave vrednote za 
prihodnost. 

http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5ACCF7EE-EA20-F5EB-7B72-B1D4C3EB5F71&linkid=newsContent�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�


Slovenska politika ima v Slovenski ljudski stranki močno krščansko-demokratsko in konservativno jedro, ki se s 
ponosom spominja svojih predhodnic, ki sta v času slovenske pomladi dejansko postavljali temelje naše države.  
Prepričan sem, da bosta lahko slovenski narod in slovenska država močna in uspešna le, če bo močna tudi 
najstarejša slovenska politična stranka. Zato ob tej priložnosti želim pozvati vse tiste, ki so se iz takšnih ali drugačnih 
razlogov v letih po slovenski osamosvojitvi odvrnili od poti, ki jo je peljala Slovenska ljudska stranka, naj se nam 
približajo in pridružijo ter pomagajo graditi Slovenijo, ki bo temeljila na vrednotah in prepričanjih, s katerimi smo 
stopali na pot osamosvojitve in lastne države. Iskreno sem prepričan, da bodo slovenske volivke in volivci že jeseni na 
lokalnih volitvah pokazali, da zaupajo Slovenski ljudski stranki in da je sposobna voditi tako slovenske občine in 
mesta kot tudi državo tudi v prihodnosti. 
 
mag. Radovan Žerjav, predsednik SLS 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 20. 4. DO 
26. 4. 2010 
 
Torek, 20. april 2010: 

▪ ob 8. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
▪ ob 10. uri nadaljevanje 16. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 11. uri začetek volilnega programskega občnega zbora Zveze upokojencev pri SLS v prostorih 

Občine Litija 
▪ ob 12. uri obisk Čebelarske zveze Slovenije na Lukovici, ki se ga bodo predvidoma udeležili 

predsednik in poslanec SLS mag. Radovan Žerjav, podpredsednik in poslanec SLS Franc Bogovič 
ter vodja PS SLS in predsednik Sveta SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 14. uri 58. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 
Darko Fras in Jože Slivšek 

▪ ob 15. uri 27. seja Komisije DS RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 
državni svetnik SLS Darko Fras 

▪ ob 19. uri koncert MePZ Sele v okviru 8. Koroških kulturnih dni v Ljubljani v Unionski dvorani 
hotela Union, vstop prost (več informacij v vabilu na dnu E-novičnika SLS) 

▪ ob 20. uri redna seja OO SLS Domžale v prostorih KS Dob na Dobu 
 
Sreda, 21. april 2010:  

▪ ob 9. uri nadaljevanje 16. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 11. uri 28. seja Komisije DS RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katere predsednik je 

državni svetnik SLS Cvetko Zupančič in člana državna svetnika SLS Vincenc Otoničar in Peter 
Vrisk 

 
Četrtek, 22. april 2010:  

▪ ob 9. uri nadaljevanje 16. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 17. uri predstavitev kandidata za župana v OO SLS Postojna 

 
Petek, 23. april 2010:  

▪ ob 8.15 uri skupna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik, in Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega člana sta namestnik vodje PS 
SLS mag. Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič 

▪ ob 10. uri nadaljevanje 16. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 19. uri odprtje razstave »Volilni lepaki 35-letnega samostojnega političnega nastopanja – ob 

35-letnici SSk na Goriškem« v Kulturnem centru Lojze Bratuž v Gorici (organizatorji: Kulturni 
center Lojze Bratuž, Krožek Anton Gregorčič in stranka Slovenska skupnost) 

▪ ob 19.30 uri letni občni zbor OO SLS Cerkvenjak na Turistični kmetiji Breznik v Komarnici 
 

Nedelja, 25. april 2010:  
▪ ob 10. uri volilni občni zbor OO SLS Domžale v Gostilni Soklič v Zalogu pod Sv. Trojico 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 



POSLANEC SLS GVIDO KRES: UKINITEV VOJSKE BI POMENILA PROTIUSTAVNO RUŠENJE TEMELJEV 
DRŽAVNOSTI IN SUVERENOSTI  
 
Bolj kot vojska je problematičen preobsežen in potraten civilni birokratski aparat Ministrstva za obrambo 
RS 

Na torkovi seji parlamentarnega odbora za obrambo 
so obravnavali vprašanja, ki jih odpira peticija 
»Ukinimo vojsko«. Kot je na seji povedal poslanec 
SLS Gvido Kres, smo demokratična družba in vsak 
ima pravico imeti svoje mnenje tudi o trenutni 
slovenski vojaški ureditvi. Toda kljub temu, da se 
geostrateški položaj države trenutno kaže kot 
ugoden, nimamo nikakršnega zagotovila, da bo 
sedanja varnostna situacija v Evropi čez nekaj 
desetletij še vedno takšna. »Obravnavana peticija je 
napisana izredno »idealistično« in čeprav odpira 
določena smiselna mirovna vprašanja, pa trenutne 
razmere v svetu Sloveniji ne dopuščajo razpustitve 
vojaških struktur,« meni poslanec SLS Gvido Kres.  
V SLS omenjeni peticiji ostro nasprotujemo in lahko 

mirne vesti podpremo ministrico za obrambo Ljubico Jelušič, ki se je postavila v bran ohranitvi 
samostojne slovenske vojske in opozorila, da je peticija za ukinitev vojske usmerjena proti slovenski 
ustavi in proti Zakonu o obrambi. »Vojska je eden izmed temeljev državnosti vsake samostojne države, kar 
je dokazala tudi slovenska vojska, ko je leta 1991 ubranila samostojno slovensko državo pred mnogo 
številčnejšimi in bolje oboroženimi pripadniki JLA. Izjave nekaterih podpisnikov omenjene peticije, da 
vojske ne potrebujemo, ker bi nas tako ali tako vsakdo zlahka premagal, so izjemna žalitev za vse fante in 
dekleta, ki so se pridružili Slovenski vojski z namenom braniti svojo domovino tudi za ceno lastnih 
življenj,« je prepričan Kres. 
Smo pa v SLS že pred časom opozorili na zelo pereč problem razširjenosti birokratskega aparata MORS. 
Na ministrstvu je namreč zaposlenih več kot tisoč civilnih uradnikov, kar pomeni: 1 uradnik na le 7,5 
slovenskega vojaka, medtem ko na primer na Danskem obrambno ministrstvo zaposluje 1 uradnika na 
158 vojakov. Takšno stanje zagotovo ne pomeni učinkovitega delovanja državne birokracije, ki bi bilo še 
posebej potrebno v času velike gospodarske krize. »Ministrico za obrambo Ljubico Jelušič zato pozivamo k 
premisleku, da bi v najkrajšem času sprejela ukrepe za racionalizacijo in zmanjšanje števila uradnikov na 
MORS, hkrati pa sredstva preusmerila v zagotavljanje ustreznega materialnega položaja slovenskih 
vojakov in vojakinj in nabavo kakovostnejše vojaške opreme za zagotavljanje njihove varnosti,« še meni 
Kres. 
Le samozavestna in dobro izurjena slovenska vojska, ki lahko enakovredno pripomore pri zagotavljanju 
stabilnosti in miru na mednarodnih kriznih območjih, lahko da pomemben prispevek k ugledu Slovenije v 
Evropski skupnosti in svetu ter hkrati opravlja svojo ustavno vlogo varuha suverenosti samostojne in 
demokratične Republike Slovenije,« še zaključi poslanec SLS Gvido Kres. 
 
SLS: ELITIZACIJA PRAVNE DRŽAVE SE NADALJUJE, PRAV TAKO POSKUS USTAVITVE PREISKAVE O AFERI 
»BULMASTIFI« NA VSEH RAVNEH  
 
Obstanek LDS v koaliciji ni presenečenje – kdor ima resen namen izstopiti iz koalicije, to stori brez 
sprenevedanja in ultimativnega zavlačevanja  

Vladna koalicija se je v zadnjih dneh in tednih spet ukvarjala sama s seboj, namesto z akutnimi nalogami 
države, kot je reševanje proračunskega primanjkljaja, reševanja finančno-gospodarske krize, vrnitev načel 
pravne države ter zagotovitve enakosti pred zakonom itd. Ponedeljkova vest, da LDS ostaja v Vladi RS, ni 
nikakršno presenečenje, saj je SLS že 7. aprila 2010 ocenil, da ne obstoji resen namen za izstop te 
stranke iz koalicije. SLS namreč meni, če bi kdo že imel resen namen izstopiti iz koalicije, bi to tudi storil 
brez sprenevedanja, ultimativnega zavlačevanja in pridobivanja na času.  
SLS pričakuje od vladne koalicije odgovorno ravnanje, predvsem pa, da ne bo predsednik vlade Borut 
Pahor v Vladi RS, kot sam trdi, še edini, ki se ukvarja z afero bulmastifi, ter da bodo vsi ministri naredili 
vse, kar je v njihovi pristojnosti oz. dopustili, da se opravi celovita preiskava tako postopka vrnitve dveh 
bulmastifov lastniku s strani nekdanjega kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika kot tudi vse 
okoliščine tragedije na Oražnovi ulici. Ta primer je bil tako tragičen in je do temeljev pretresel pravno 
državo, da bi od obstoječe vladne koalicije bilo žaljivo do slovenske javnosti, če bi se obnašala, kot da se 
ni zgodilo nič. 
 



SLS: KOALICIJA IZGUBILA POGUM ZA JAVNA SOOČANJA IN NEPOSREDNI DIALOG Z OPOZICIJO  
 
V SLS opažamo, da se v zadnjih tednih koalicija ne želi več javno soočati iz oči v oči z opozicijo. To postaja 
zaskrbljujoč trend, ki kaže na to, da se koalicija ali boji javnega mnenja ali pa ji je vseeno, kaj si ljudje o 
njej in njenih dejanjih mislijo. Že nekajkrat so koalicijske stranke bojkotirale različna televizijska omizja, 
kjer so bile teme trenja v koaliciji in aktualne politične razmere, ki so vse kaj drugega kot stabilne. V SLS 
tako z zaskrbljenostjo spremljamo vse večjo nepripravljenost koalicijskih strank za neposredni dialog z 
opozicijo, in s tem za sporočanje slovenskim državljankam in državljanom, kaj se pravzaprav dogaja s 
trenutno slovensko vlado in parlamentarno koalicijo.   
Obveščanje javnosti o delu vladnih koalicijskih predstavnikov je ne le zaželeno, temveč tudi dolžno 
ravnanje. Posamezne novinarske konference koalicijskih strank so namreč bolj ali manj način 
enostranske komunikacije, dvosmerni dialog skozi neposredno soočanje mnenj pa javnosti poda bolj 
kompleksne odgovore. V SLS ocenjujemo, da se večina koalicijskih strank očitno boji teh kompleksnih 
odgovorov in morebitnega slabega vtisa, ki se mu je v neposrednem soočanju nasprotnih stališč težje 
izogniti. 
Zadnji takšen primer je že konec prejšnjega tedna napovedana ponedeljkova oddaja »Polemika« na 
nacionalni televiziji RTV, kamor so bili vabljeni predsedniki oz. predstavniki vseh parlamentarnih strank. A 
oddaja na temo aktualnih političnih tem tudi tokrat v takšnem okviru ne bo izpeljana, ker so koalicijske 
stranke, z izjemo Desus, sodelovanje odklonile. Večina koalicije je torej odklonila skozi soočenje z 
opozicijo informirati javnost, tudi tisto, ki jih je izvolila, o ključnih aktualnih temah in aktualnemu 
direndaju domnevne krize v koaliciji. Koalicijsko izmikanje neposrednemu soočanju mnenj s predstavniki 
opozicije v času vsesplošno slabega stanja v državi žal ni pokazatelj demokratične zavesti. 
SLS obžaluje, če si koalicija na ta način predstavlja svobodno demokratično družbo, na katere pot smo 
stopili natanko pred dvajsetimi leti. 
 
SLS: POD KRINKO UVELJAVLJANJA NAČEL PRAVNE DRŽAVE SE SKRIVA ŽELJA PO MINIMALISTIČNI 
PREISKAVI AFERE »BULMASTIFI« 
 
Motiv trenutnega »lova na čarovnice« na vrhovnem državnem tožilstvu in krize v slovenski koaliciji je 
zaustavitev temeljite in celovite tožilske preiskave v zvezi z afero »bulmastifi« 

Magnetogram sestanka predsednika Vlade RS Boruta Pahorja z ministrom za pravosodje Alešem 
Zalarjem, generalno državno tožilko Barbaro Brezigar in višjo državno tožilko Branko Zobec Hrastar po 
ugotovitvah SLS jasno pokaže, kaj je dejanski motiv aktualne zaostritve v koaliciji s strani LDS oz. spora 
pravosodnega ministra z generalno državno tožilko. Iz magnetograma ni moč razbrati, da bi šlo za 
konkretne kršitve zakona in prekoračitev pooblastil, razkriva pa neverjeten strah, da se tožilska preiskava 
o bulmastifih razširi na kaj več kot zgolj na to, kdo je sliko žrtve posredoval v javnost. Da pravosodni 
minister generalno državno tožilko Barbaro Brezigar očitno obtožuje zaradi preiskave afere »bulmastifi«, 
očitno pomeni njegov boj, da se potem, ko se je policijski postopek preiskave o bulmastifih že pometel 
pod preprogo, to pospravi v predal še na Vrhovnem državnem tožilstvu RS .   
V SLS obžalujemo, da se je slovensko pravosodje v tem mandatu tako umetno spolitiziralo in se pričelo 
deliti na pripadnike različnih političnih opcij, kar zagotovo ni primerno v luči pravne države. Tisti, ki tako 
radi in veliko govorijo o načelih pravne države, žal z dejanji dokazujejo nasprotno.   
Kot je razvidno iz magnetograma, je generalna državna tožilka le opozarjala na informacije v medijih, ki bi 
jih bilo koristno preveriti, da se omogoči celovita preiskava vseh dejstev in v skladu z zakonsko 
obveznostjo specializiranega oddelka za učinkovito in temeljito preiskavo. Opozorila in poziv za temeljito 
zbiranje dokazov pa niso navodila, kot to očita pravosodni minister Aleš Zalar.  
SLS ocenjuje, da je osrednji namen celotne zgodbe z ultimati najmanjše koalicijske stranke predsedniku 
vlade le afero »bulmastifi« potisniti v nek globok predal generalnega tožilstva, po možnosti za vse večne 
čase.  
Pri tem pa bi bilo najbolj odgovorno od pravosodnega ministra Aleša Zalarja dobiti odgovor na to: kako bo 
najprej zagotovil osnovno spoštovanje načel pravne države na sodiščih, da sodišče ne bo sodilo po 
napačnih oz. neveljavnih zakonih, kot je to bilo v primeru sodnega postopka pri vračanju dveh bulmastifov 
lastniku? 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK OB ROBU KOLEGIJA PREDSEDNIKA DZ RS PRIČAKUJE, DA SE 
POSLANSKIM SKUPINAM ZARADI KORISTI VLADE RS NE BO OMEJEVALO ČASA ZA PREDSTAVITEV 



STALIŠČ DO PREDLOGA ZAKONA O RATIFIKACIJI ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA MED VLADO RS IN VLADO 
RH NA APRILSKI SEJI DZ RS  

 
»SLS pričakuje, da bodo poslanske skupine imele na 16. redni seji 
Državnega zbora RS, ki se začne v ponedeljek, 19. aprila 2010, na voljo 
natančno isti čas za predstavitev stališč do predloga Zakona o 
ratifikaciji arbitražnega sporazuma med Vlado Republike Slovenije in 
Vlado Republike Hrvaške, kot ga bo imela na voljo Vlada RS,« je ob robu 
petkove seje kolegija predsednika Državnega zbora RS napovedal vodja 
PS SLS Jakob Presečnik. Po njegovih besedah gre za izredno 
pomembno temo z vidika temeljnih nacionalnih interesov in bi vsakršno 
omejevanje izčrpnih predstavitev poslanskih skupin pomenilo grobo 
manipulacijo s ciljem onemogočanja kritične misli o arbitražnem 
sporazumu o meji s Hrvaško znotraj hrama slovenske demokracije. 
Presečnik tudi opozarja, da so koalicijski poslanci ta teden že na seji 
Odbora DZ za zunanjo politiko zavrnili predloge dveh amandmajev SLS 
k predlogu Zakona o ratifikaciji arbitražnega sporazuma, s čimer so 
med drugim seveda tudi preprečili, da bi se na seji DZ opravila širša 
razprava, kar je nedopustno in obžalovanja vredno.   

SLS predlogu arbitražnega sporazuma odločno nasprotuje, saj ogroža temeljne slovenske nacionalne 
interese in zelo verjetno vodi do izgube celovitosti Piranskega zaliva, teritorialnega stika Slovenije z 
mednarodnimi vodami, ozemlja na levem bregu Dragonje in levem bregu Mure pri Hotizi, ki je nedvomno 
slovensko in ga Hrvaška zaseda nezakonito. 
»Prav tako lahko arbitražni sporazum s Hrvaško pripelje do rezultata, ki bo Slovenijo pahnil v neustavni 
položaj, na kar je opozorilo samo Ustavno sodišče RS,« še opozarja Presečnik. 
 
 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: V SLS VERJAMEMO, DA SE BODO SLOVENKE IN SLOVENCI NA 
NAKNADNEM ZAKONODAJNEM REFERENDUMU PRAVILNO ODLOČILI ZA SVOJO DOMOVINO S TEM PROTI 
ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU. 

 
Predlog zakona o ratifikaciji Arbitražnega sporazuma med Vlado 
Republike Slovenije in Vlado Republike Hrvaške je slab in škodljiv za 
Slovenijo. »V SLS mu odločno nasprotujemo, smo pa v sredo z vložitvijo 
dveh predlogov amandmajev želeli zmanjšati tveganje tistih, ki ga 
podpirajo,« je dejal poslanec Franc Pukšič. Po njegovih besedah bi bilo 
logično, da bi k predlogu Zakona o ratifikaciji Arbitražnega sporazuma 
Vlada RS predložila tudi memorandum, torej izhodišče, na katerem bo 
temeljila slovenska razlaga vseh zgodovinskih dejstev, ali pa vsaj 
predstavila osnovne točke memoranduma, ki bi predstavljale slovenske 
zahteve. Pukšič poudarja, da je SLS s predlogi amandmajev v predlog 
zakona želela vnesti varovalko, da Slovenija ne bo ratificirala pristopne 
pogodbe Hrvaške v EU, dokler ne bo arbitražni postopek zaključen in 
rezultat arbitraže uveljavljen v praksi. 
Predlog arbitražnega sporazuma je žal tako še vedno v popolnem 
nasprotju s slovenskimi nacionalnimi interesi, v njem ni načela zunanje 
pravičnosti in pomeni, da lahko ta vladna koalicija pripelje Slovenijo do 
izgube celovitosti Piranskega zaliva, teritorialnega stika Slovenije z 

mednarodnimi vodami, ozemlja na levem bregu Dragonje in levem bregu Mure pri Hotizi, ki je nedvomno 
slovensko in ga Hrvaška zaseda nezakonito. 
Prav tako arbitražni sporazum s Hrvaško lahko Slovenijo spravi v popolnoma neustavni položaj, na kar so 
opozorili eminentni slovenski pravniki, z bivšim predsednikom Ustavnega sodišča RS dr. Čebuljem na 
čelu.  
»V SLS nam ostane zgolj to, da trdno zaupamo in verjamemo v Slovenke in Slovence,  da se bodo na 
naknadnem zakonodajnem referendumu o arbitražnem sporazumu o meji s Hrvaško pravilno odločili: ZA 
svojo domovino in s tem PROTI arbitražnemu sporazumu,« je dejal Pukšič. 
Vsebina predlogov amandmajev SLS (oba amandmaja sta bila seveda zavrnjena, kot je to že v navadi v 
tokratnem mandatu in SLS to dejstvo obžaluje):  
Poslanska skupina SLS je k predlogu Zakona o ratifikaciji Arbitražnega sporazuma vložila dva 
amandmaja, in sicer oba k 4. členu: da se k četrtemu členu doda nov odstavek, ki določa, da bo Slovenija 
v memorandumu, ki je naveden v šestem členu arbitražnega sporazuma kot temeljno izhodišče 



Republike Slovenije navedla meddržavno mejo med slovenskimi deželami Avstrijskega cesarstva in 
Kraljevino Ogrsko, v okviru katere smo Slovenci vstopili v Kraljevino SHS leta 1918. To pa zato, ker ima 
Slovenija pravico in tudi dolžnost kot ena od naslednic nekdanje skupne SFRJ, katere predhodnica je bila 
Kraljevina SHS, zahtevati kot izhodišče za določitev meje zgodovinsko in pravno veljavno zadnjo določeno 
mejo. Nadalje je SLS predlagala, da se k četrtemu členu doda nov 4. a člen, ki se glasi, da bo Republika 
Slovenija ratificirala pristopno pogodbo Republike Hrvaške za vstop v Evropsko unijo po izteku roka, 
določenega v tretji točki sedmega člena Arbitražnega sporazuma. Tako bo Slovenija ratificirala pristopno 
pogodbo Republike Hraške v EU, ko bo potekel rok šestih mesecev, ki so v tretji točki sedmega člena 
sporazuma o arbitraži predvideni za izvršitev sprejete razsodbe sodišča. SLS je trdno prepričana, da 
Slovenija nikakor ne more pristati na vstop Hrvaške v Evropsko unijo, če naša soseda ne bo izpolnila 
določb iz razsodbe. S tem Slovenija posredno tudi zahteva, da je problem meje rešen pred vstopom 
Hrvaške v Evropsko unijo.  

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: TRENUTNI SISTEM JAVNEGA NAROČANJA NE PREPREČUJE 
KARTELNIH ANOMALIJ, AMPAK JIH CELO OMOGOČA 

 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav v zvezi z medijskim razkritjem 
verjetnega obstoja tajnih kartelov za izigravanje pravil javnega 
naročanja za izvajanje gradbenih del cestne infrastrukture pravi, da je 
na osnovi obstoječe zakonodaje, predvsem Zakona o javnih naročilih, 
praktično nemogoče učinkovito preprečevati kartele. Po njegovih 
besedah je več kot očitno dejstvo, da Zakon o javnih naročilih, ki bi 
pravzaprav moral preprečevati takšne anomalije, ne deluje, in 
anomalije pravzaprav omogoča. 
Žerjav opozarja na primer iz časa njegovega enoletnega vodenja 
Ministrstva za promet RS, ko je kmalu začel javno opozarjati na 
nekatere sume, da bi lahko prihajalo do kartelnega dogovarjanja med 
ponudniki storitev gradbenih del, saj so o tem govorile ponujene cene 
na javnih razpisih, ki so si bile žal preveč podobne, da bi lahko bile 
naključne. Tedaj je na to po njegovih besedah opozorila tudi tedanja 
uprava DARS kot tudi tedanji predsednik vlade. Tedanja uprava DARS 
je sprejela tudi sklep o vzpostavitvi mehanizma za vse javne razpise, 
prek katerega je na ponudbe, v katerih so bile cene zelo podobne in so 
se razlikovale zgolj malenkostno - v razmaku +/-  3 %, opozorila tudi 
Urad za varstvo konkurence. Tedaj so bili torej že zgolj na podlagi teh 

sumov o podobnih cenah sproženi postopki na Uradu za konkurenco. 
Žerjav spomni, da je kot minister za promet poskušal v primeru predora Šentvid ukrepati tudi tako, da je 
predlagal uvedbo črne liste izvajalcev na javnih naročilih za gradnje cestnih objektov, saj ministrstvo kot 
naročnik po obstoječi zakonodaji sploh ne more iz javnega razpisa izločiti prijavitelja, s katerim je država 
kot naročnik tako ali drugače nezadovoljna, ker dela oz. storitve niso opravljene kakovostno in v 
dogovorjenih rokih ipd. »V gospodarstvu je jasno, če z nekim izvajalcem nisi bil zadovoljen, naslednjič z 
njim preprosto ne skleneš posla, medtem ko pa je država na osnovi Zakona o javnih naročilih dolžna 
sklepati posle tudi s takšnim izvajalcem,« razlaga predsednik in poslanec SLS mag. Radovan Žerjav  
Ob tedanjem poskusu uvedbe takšne črne liste pa so po Žerjavovih besedah tedaj na prometnem 
ministrstvu žal ugotovili, da bi s črno listo izvajalcev naleteli na tolikšno množico pravnih ovir, da takšne 
črne liste ni bilo moč uresničiti in je praktično tudi danes neizvedljiva, predvsem pa, ker je pogoj za 
uvrstitev na črno listo pravnomočna obsodba. Kot primer možnega ukrepanja mag. Žerjav navaja primer 
ukrepanja pri predoru Šentvid, ko je bila s strani prejšnje uprave DARS unovčena bančna garancija, kar 
naj bi se zgodilo celo prvič v zgodovini Slovenije. 
»Za t. i. Zemonski sporazum slišim z razkritjem časnika Finance prvič. Kdor koli je v preteklosti kar koli 
vedel ali slišal za nekakšen »Zemonski dogovor«, je bil dolžan za zaščito interesov države kot dobrega 
gospodarja o tem obvestiti in opozoriti pristojne organe, ker je to preprosto nedopustno in je kršitev vseh 
pravil,« pravi mag. Žerjav.   
 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: POKOJNINSKA REFORMA NUJNA, A BO OB NJENEM SPREJEMANJU SLS 
VSEKAKOR PREDLAGAL AMANDMAJE 



 
Kot je v torek zatrdil vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik, močno podpira pokojninsko reformo 
in hkrati obžaluje, da je ni bilo mogoče speljati že v prejšnjem vladnem mandatu. »Pri tako ključnih 
strukturnih reformah, kot je pokojninski sistem, pričakujemo tako od vseh političnih opcij kot od socialnih 
partnerjev čim bolj konstruktivno sodelovanje, saj je naš končni cilj zagotoviti dolgoročno vzdržnost, « je 
poudaril Presečnik. 
Ob tem pa opozarja, da gre za socialno zelo specifično problematiko, zato bodo potrebni postopni koraki 
pri uvajanju in iskanje določenih sistemskih kompromisov. Zavedati se je treba, da bo povišanje starostne 
omejitve zagotovo neizbežno, vendar pa po mnenju SLS predlagani večji poudarek na upokojitveni starosti 
in manjši na delovni dobi ni rešitev v pravo smer. To namreč deluje precej nestimulativno za iskalce prve 
zaposlitve, prav tako pa ne nagrajuje tistih, ki so se zaposlili zelo zgodaj in se na ta račun morebiti celo 
odpovedali dodatnemu izobraževanju. »Ob povišanju zahtevane upokojitvene starosti bi bilo pošteno, da 
se zakonsko uredi status za ljudi, zaposlene na delovnih mestih, ki zahtevajo večjo fizično pripravljenost 
oz. da se jih ne kaznuje s določenimi odbitki ob predčasni upokojitvi,« še meni vodja PS SLS Jakob 
Presečnik. 
V SLS se zavzemajo, da bi se v pokojninsko dobo štelo tudi obvezno služenje vojaškega roka, saj nekoč to 
ni bila izbirna opcija. »Pokojninski sistem temelji na medgeneracijski solidarnosti, ta pa bo uspešna samo 
ob zadostnem številu mladih, ki vstopajo v sistem pokojninskega zavarovanja. Na tem mestu pričakujemo 
od pripravljavcev reforme oblikovanje še bolj spodbujevalne družinske politike in nagrajevanje starševstva 
oz. družin z več otroki, kakršno koli ukinjanje trenutnih bonusov iz tega naslova pa je za nas 
nesprejemljivo,« je odločen Presečnik. 
V SLS si želijo, da se zadeva temeljito preuči v smeri, da ne bo določen sloj prebivalstva preveč prizadela v 
odnosu do drugih. Reforma mora biti izpeljana celovito, saj je treba mladim na začetku svoje zaposlitvene 
poti ponuditi vizijo za prihodnost. Država mora motivirati mladino za delo, za čimprejšnjo zaposlitev, kajti 
problem poznega zaposlovanja je največji sovražnik pokojninskega sistema. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
V OBČINI PIVKA ZABELEŽILI NAJVEČJO UDELEŽBO V SOBOTNI ČISTILNI AKCIJI 
 
Občina Pivka je tudi s pomočjo Andreja Sedmaka, predsednika Nove generacije SLS v Pivki, sicer tudi 
člana organizacijskega odbora in odgovornega za stike z mladimi pri akciji »Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu!« dosegla svojevrsten rekord. Izmed vseh slovenskih občin se je pri njih zbralo največ prostovoljcev 
glede na število občanov; mnogo več, kot so pričakovali in upali. Po uradnih podatkih je čistilo kar 35 % 
občanov, v popoldanskih urah pa so prihajali še dodatni klici, da so se akciji pridružili tudi prostovoljci, ki 
se niso prijavili. Andrej Sedmak je še povedal, da so v pivški občini narave osvobodili neverjetnih 1.124 
kubičnih metrov raznoraznih odpadkov. Kaj vse so našli prostovoljci? Od klasičnih gum, štedilnikov, starih 
avtomobilov in komunalnih ter kosovnih odpadkov, pa do bolj bizarnih stvari, kot so človeški zobje, 
konjske glave … Prostovoljcem je veliko odpadkov uspelo tudi ločiti. Akciji »Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu!« se je pridružil tudi pivški župan Robert Smrdelj, sicer član Kluba županov pri SLS. Čeprav je imel 
za seboj naporno noč, saj se je zaradi islandskega vulkanskega izbruha iz delovnega obiska v Bruslju vrnil 
domov »po tleh« šele zjutraj, je brez oklevanja oblekel delovna oblačila in se pridružil soobčanom pri 
čiščenju odlagališč ob Petelinjskem 
jezeru. Akcija je popolnoma uspela, ne le 
zaradi količine zbranih odpadkov, pač pa tudi 
zaradi ozaveščanja ljudi. Tisti, ki so v akciji 
sodelovali, bodo zdaj še posebno pozorno 
ločevali odpadke in budno pazili na 
nemarneže, ki bi utegnili tudi v prihodnje 
smetiti.  
 
TUDI V MO SLS LJUBLJANA ČISTILI SLOVENIJO 
 
V soboto, 17. aprila, je tudi MO SLS Ljubljana 
prispeval svoj delež k bolj čisti naravi. Akcije 
so se poleg predsednika Mestnega odbora 
Janeza Žagarja v velikem številu udeležili tudi 



preostali člani Mestnega odbora. Pogled na velikanski kup divje odloženega materiala sredi narave v 
Spodnji Zadobravi nas je opomnil, kako nespoštljiv in neodgovoren je naš odnos do okolja, v katerem 
živimo. Vendar pa nas je ta neprijetna misel le še spodbudila k večji vnemi pri čiščenju velikih količin 
raznovrstnih odpadkov in ponosni smo na to, da smo lahko pridali majhen kamenček v mozaiku največje 
čistilne akcije v zgodovini Slovenije. Zahvaljujemo se vsem, ki so se udeležili akcije in s tem naredili nekaj 
dobrega za okolje in posredno tudi za svoje zdravje.  
 
 
(NE)USPEŠNO ZAKLJUČENA AKCIJA »OČISTIMO SLOVENIJO« 
 

Občinski odbor Nove generacije SLS Ilirska Bistrica se je priključil največji čistilni akciji Očistimo Slovenijo 
v enem dnevu. Ob veliki izbiri lokacij divjih odlagališč smo se odločili, da se lotimo čiščenja počivališča v 
Dolenskem potoku. Zakaj ta lokacija? Počivališče, ki ga poznajo vsi občani in mimoidoči turisti, leži ob 
glavni cesti. V času turistične sezone počivališče gosti turiste, ki si oddahnejo od naporne poti, pa vendar 
je treba poudariti, da je počivališče zanemarjeno. Sprašujemo se, kakšen vtis pusti na turiste in kaj si ti 
mislijo o našem razumevanju pojma čistoča ter projektu turistične zveze Slovenija »Moja dežela – lepa in 
gostoljubna« ... Urejeno in gostoljubno okolje je pogoj za uspešen razvoj turizma. To je temeljni smisel in 
dolgoročno sporočilo projekta »Moja dežela - lepa in gostoljubna«. 
V okviru čistilne akcije smo sanirali leseno barako, ki je bila nekoč uporabna v sklopu gostinske 
dejavnosti in počistili zalogo odpadkov, ki so »krasili« počivališče in bližnji potok. 
V Občinskem odboru Nove generacije SLS Ilirska Bistrica se vsem, ki so nam še priskočili na pomoč, 
zahvaljujemo! 
 
V KIDRIČEVEM O OKOLJSKI IN KMETIJSKI PROBLEMATIKI 

 
V petek, 16. aprila 2010, ob 20. uri 
je v prostorih PGD Šikole v 
Kidričevem potekala okrogla miza z 
naslovom Okoljska in kmetijska 
problematika. Okroglo mizo je v 
sodelovanju s tajništvom pripravil 
OO SLS Kidričevo, vodil pa jo je 
predsednik OO SLS Kidričevo 
Mihael Žitnik. Na okrogli mizi so 
udeleženci skupaj z gosti 
obravnavali tri pereče teme.  
O problematiki oz. počasnosti 
urejanja prostorskih planov sta 
spregovorila nekaj besed aktualni 
podžupan in kandidat SLS za 
župana Kidričevega Franc 

Planinšek ter mag. Bernarda Podlipnik, strokovnjakinja za okoljsko problematiko, zaposlena na 
Ministrstvu za okolje in prostor RS. Govorca in udeleženci so se strinjali, da je veljavna zakonodaja glede 
sprejemanja prostorskih planov v praksi prezapletena oziroma izpeljava postopkov priprave in 
sprejemanja aktov predolga ter v neskladju z določenimi terminskimi roki. Pri tej točki je izkušnjo 



sprejemanja občinskega prostorskega akta predstavil Franc Bogovič, župan Krškega ter predsednik 
Odbora za kmetijstvo v DZ RS. 
Pod drugo točko okrogle mize so želeli predsednik območne enote KGZS Ptuj Milan Unuk, predsednik 
KGZS Ciril Smrkolj in mag. Bernarda Podlipnik odgovoriti na naslednja vprašanja, ki se postavljajo 
občanom Kidričevega: kako urejati prostor na vodovarstvenih območjih, kako se prekrivajo postopki 
načrtovanja upravljanja z vodami in prostorskega načrtovanja, kako lahko lokalna skupnost in javnost 
sodelujeta in vplivata na režim varovanja virov pitne vode, kako doseči najbolj gospodarno rabo prostora 
in obenem ohranjati dobro stanje vodnih virov ter kako bi bilo najboljše reševati to problematiko v 
naslednjih letih. 
Milan Strmšek, predsednik Odbora izpostave KGZS Ptuj, Ciril Smrkolj in Franc Bogovič so se pod tretjo 
točko spustili v globoko debato o tem, kako zagotoviti kmetijska zemljišča in več sredstev za mlade 
prevzemnike kmetij. Ciril Smrkolj je predstavil dejansko stanje v drugih državah EU, predvsem pri naših 
sosedah. Vsi govorniki so se strinjali, da obstaja veliko možnosti za slovenske mlade kmetovalce, vendar 
morajo biti ti pozorni na vse možne razpise in medsektorske instrumente, ki jih ponuja EU, saj so 
marsikatere pomoči oz. sredstva namenjena tudi direktno samim upravičencem, mlajšim od 40 let.  
Okrogle mize sta se udeležila tudi župan Občine Kidričevo Jože Murko in predsednik Sindikata kmetov 
Slovenije Roman Žveglič. 
 
TUDI V OO SLS ŠMARTNO OB PAKI NISMO ČISTILI SAMO PRED SVOJIM (ALI SOSEDOVIM) PRAGOM 

 
Del zgodbe o čistejši Sloveniji smo bili tudi člani in 
simpatizerji Slovenske ljudske stranke v Šmartnem ob 
Paki, ki smo se organizirano vključili v akcijo po krajevnih 
skupnostih. Priznamo, da je po petih urah pobiranja 
odpadkov, zmanjkalo časa in žal ne smeti. Ob tem se 
povsem nehote vsiljuje vprašanje - kje je naša skupna 
skrb za okolje? 
Čeprav v teh dneh veliko govorimo o pomenu narave, je 
človek še vedno ne zna ceniti in zaščititi. Žal svoje 
dosledne ekološke ozaveščenosti ne znamo vnesti v svoj 
življenjski slog in v njej sodelujemo le ob posameznih 
akcijah. Odgovornost do narave sicer poudarja veliko 
generacij in večina nas je dorasla pomenu narave in 
njenega varovanja, a nam vseeno vedno znova spodleti. 
Kljub »pridiganju staršev in učiteljev«, ki so nas še kot 
otroke učili, kako se smeti odlaga in pravilno reciklira. Se 
pa ob tem sprašujemo, zakaj potrošniški družbi ne uspe 
razviti čuta in odgovornosti do narave, ki bi obsegal kaj 
več kot kratkotrajne naravovarstvene akcije. Zakaj bi torej 
čakali do naslednje pomladi? 
 

 
PODPREDSEDNICA EVROPSKE DEMOKRATIČNE MLADINE (DEMYC) MOJCA PRESEČNIK, MEDNARODNI 
TAJNIK NOVE GENERACIJE 
 

 
Mojca Presečnik in Matjaž Marinčič v družbi predsednika DISY 



Po dolgem času je Nova generacija SLS zopet dobila 
podpredsednika v Evropski demokratični mladini 
(DEMYC). Mojca Presečnik, mednarodni tajnik NG 
SLS, je bila na 23 kongresu DEMYC-a, v organizaciji 
NEDISY-ja, ki se je odvijal v Larnaki na Cipru od 15. 
do 18. aprila 2010,  izvoljena za podpredsednico. Z 
več kot 80 % glasov je dobila večinsko potrditev 
zbranih.  
S tem je Nova generacija SLS dobila novo možnost, 
da se dokaže tako na evropskem političnem parketu 
kot tudi v svetu. Na kongresu je Mojco Presečnik 
spremljal tudi organizacijski mednarodni tajnik 
Slovenske ljudske stranke Matjaž Marinčič, ki je tudi 
sam sodeloval na DEMYC-ovih dogodkih kot takratni 
mednarodni tajnik Nove generacije SLS. Sicer je bil 
kongres bogato zapolnjen z dogodki, kot je bil obisk 
pri predsedniku Cipra in tudi v ciprskem parlamentu, kjer so nas podrobno seznanili s ciprsko 
problematiko, namreč z okupacijo severnega dela otoka s strani Turčije. 
Seveda smo se udeležili tudi srečanja z vodstvom sestrske stranke na Cipru, to je DISY in tudi z vodstvom 
njenega podmladka NEDISY, kjer so nas sprejeli Nikos Anastasiades, predsednik DISY, in Charalambos 
Stavrides, predsednik NEDISY ter mednarodni tajnik DISY Alexandros Sinka.  
Ob koncu dogodka nas je presenetil problem zaprtja evropskega zračnega prostora, ki še vedno 
preprečuje, da bi se delegacija Nove generacije SLS vrnila nazaj v Slovenijo, tako da sta še vedno oba 
mednarodna tajnika prisilno na Cipru, poroča Matjaž Marinčič. 
 
 
 
 
 
VOLILNI OBČNI ZBOR MO SLS VELENJE    

 
16. aprila 2010 smo imeli v Velenju volilni 
občni zbor SLS, saj je potekel 4-letni mandat 
Mestnega odbora SLS Velenje. Kot vsako leto 
je tudi tokrat dogajanje potekalo v kulturnem 
domu krajanov v Šentilju pri Velenju. 
Predsednik MO SLS Velenje Marko Jeraj je po 
prisrčnemu pozdravu udeležencev zbora 
podal poročilo predsednika o dogajanju in 
aktivnostih MO SLS Velenje v preteklem letu. 
In ko smo pregledali preteklo leto, smo 
pravzaprav ugotovili, da že preceja usklajena 
ekipa pripravlja kar nekaj tradicionalnih 
dogodkov tekom leta. Sem zagotovo spada 
tudi »Miklavževanje«, kjer MO Odbor SLS 

Velenje obdaruje naše bodoče članice in člane. Sledila so še poročila blagajnika, nadzornega odbora, 
predsednika MO NG SLS, regijske predstavnice kmečke zveze itd. Nova generacija SLS Velenje je preteklo 
leto izvedla akcijo »Računalnik za vsakogar« in tako skupaj s podmladkom iz Šmartnega ob Paki podarila 
računalnike tistim družinam, ki si jih ne morejo privoščiti. Po razrešitvi starih članov odbora so bili kot 
člani izvoljeni naslednji: Herman Arlič, Dani Gradišnik, Slavica Ocepek, Roman Kralj, Marko Jeraj, Jože 
Krajnc, Vlasta Ocepek, Monika Krušnik, Štefka Miklavžina, Sonja Arlič ter Jože Hudournik. Kot člani 
Nadzornega odbora so bili izvoljeni: Janko Arlič, Slavica Krajnc ter Marjan Benedek. Po zanimivi razpravi in 
izmenjavi mnenj je sledila zakuska in veselo druženje, ki so ga pripravile zveste članice in člani našega 
MO SLS Velenje, je še zapisala Vlasta Ocepek.  
 
 
NOVO VODSTVO TUDI V OO SLS KOČEVJE 
 

Nikosa Anastasiadesa 



Minulo sredo je v Kočevju potekal redni volilni občni zbor kočevskega odbora SLS. Po rednih volilnih 
postopkih so za novega predsednika OO SLS Kočevje soglasno izvolili Gregorja Koširja. Kot je poudaril ob 
predstavitvi svoje kandidature, ne gre za menjavo generacij, temveč za vstop dodatnih mladih moči v 
Občinski odbor Kočevje, ter željo, da bi z mladostnim zagonom še povišali tempo v delu in aktivnostih 
odbora ter jih razširili na mlajšo populacijo. Povedal je tudi, da so šibko gospodarsko stanje, izredno 
visoka brezposelnost ter slaba cestna infrastruktura, ki Kočevje povezuje s prestolnico, glavne ovire za 
razvoj Občine Kočevje, zato bo v novem mandatu svoje delo še dodatno osredotočil prav na omenjene 
teme. Košir je tudi izrazil zadovoljstvo, da se je ves njihov trud v okviru aktivnosti Nove generacije SLS v 
zvezi s 3a razvojno osjo le izplačal, saj so nekateri predlogi že prispeli v redne postopke za sprejemanje na 
Vladi RS.  
Ob vsem tem je izrazil željo, da mu vsi dosedanji člani pomagajo s svojimi izkušnjami in poznavanjem 
lokalnih tematik in problemov, zato je večina dosedanjih članov Upravnega odbora SLS Kočevje 
podaljšala svoj mandat, pridružilo pa se jim je še nekaj obrazov iz kočevskega odbora Nove generacije 
SLS. Na mestu podpredsednice Občinskega odbora tako tudi ostaja Mirjana Furlan. Prisotni so se tudi 
zahvalili dosedanjemu predsedniku kočevskega odbora in svetniku SLS v kočevskem občinskem svetu 
Vincencu Janši in izrazili upanje, da bo še naprej ostal aktiven član, kar se je z njegovo vnovično izvolitvijo 
v upravni odbor kočevske SLS tudi zgodilo. 
Občnega zbora se je kot gost udeležil tudi poslanec SLS Gvido Kres, ki je predstavil nekaj rešitev za delo 
Občinskega odbora iz svojih izkušenj v občini Litija. Hkrati pa je nekoliko opisal tudi delo Poslanske 
skupine SLS ter odgovarjal na različna vprašanja zbranih, večinoma v zvezi z aktualnimi političnimi 
temami.  
 
 
MESTNI ODBOR SLS PTUJ Z NOVIM VODSTVOM 
 
Na volilnem občnem zboru so člani SLS izvolili novo vodstvo Mestnega odbora SLS Ptuj. 
Za predsednika je bil soglasno izvoljen Branko Brumen, za podpredsednika pa Andrej Rebernišek in 
Robert Čeh. V Mestni odbor SLSsta bila izvoljena tudi predstavnik mladih – Nove generacije Robi Krabonja 
in Ženske zveze Rozalija Ojsteršek, katerih ustanovitev na mestnem in regijskem območju bo prva 
prioriteta novega vodstva. Mestni odbor SLS Ptuj je sprejel tudi prioritetna strateška programska 
izhodišča, na podlagi katerih bo v mesecu maju odločal o kandidaturah na jesenskih lokalnih volitvah. 
Ob tem MO SLS Ptuj občankam in občanom Mestne občine Ptuj čestita ob dnevu upora proti okupatorju 
ter prazniku dela, z željo, da sprejmemo delo, tako fizično kot intelektualno, za temeljno pravico in  
vrednoto.     
 
PREDSEDNIK OO SLS DRAVOGRAD OSTAJA JOŽE KLADNIK 

 
Volilni občni zbor Občinskega odbora Slovenske ljudske stranke v Dravogradu je za predsednika ponovno 
izvolil svetnika Jožeta Kladnika, podpredsednica odbora pa je postala Anja Vajde. Na zboru so člani izvolili 
tudi 7-članski Izvršilni odbor. 



Dosedanji 
predsednik OO SLS 
Dravograd Jože 
Kladnik je na zboru 
članov in 
simpatizerjev izrazil 
zadovoljstvo na 
zadnjih lokalnih 
volitvah, ki so 
stranki prinesle 4 
svetniška mesta, s 
podporo SLS pa je 
bila izvoljena tudi 
županja Marijana 
Cigala. V mestnem 
svetu so skupaj 
izvedli veliko dobrih 
projektov in v mestu 
na stičišču treh dolin so še posebej ponosni na mednarodno kolesarsko pot od Dravi, obnovljene ceste v 
industrijski coni ter zaključeno čistilno napravo s primarnimi vodi. Celostno so uredili oskrbo s pitno vodo 
ter čiščenje odpadnih voda, veliko pozornosti pa so namenili tudi varovanju vodnih virov na povodju reke 
Drave. Mesto ime izrazit tranzitni značaj, prometnice povezujejo tranzitne smeri proti Mariboru, Velenju, 
Avstriji, Ravnam na Koroškem in Libeličam, zato še vedno ostaja prioriteta 3. razvojna os, ki bi do sedaj 
prometno odmaknjeno Koroško povezala s preostalimi regijami. 
Cilj in želje odbora so pridobiti nove člane in simpatizerje Slovenske ljudske stranke v Dravogradu, hkrati 
pa so izrazili nezadovoljstvo nad regijskem delovanjem stranke na Koroškem, po njihovem mnenju se 
namreč premalokrat srečujejo, pogrešajo pa tudi skupne projekte. 
 
 
6. REDNA SEJA IZVRŠILNEGA ODBORA SLS  
 
V torek popoldne je na sedežu stranke potekala 6. redna seja Izvršilnega odbora SLS. Prisotni so med 
drugim razpravljali o aktualnih političnih razmerah, sicer pa so se seznanili s pripravami na letošnje 
lokalne volitve. S potekom priprav so zadovoljni, pogovarjali pa so se tudi že o letošnjem Taboru SLS. 
Predvideni datum Tabora je sicer zadnja nedelja v avgustu, to je 29. avgust, o lokacijo pa vas bomo, 
spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, obvestili v kratkem, so na tokratni seji še sklenili 
člani IO SLS.   
 
NOVA GENERACIJA SLS: MINISTRSTVO ZA DELO, DRUŽINO IN SOCIALNE ZADEVE NAJ ŠTUDENTSKO DELO 
UREJA S POVSEM LOČENIM ZAKONOM 
 
Ponedeljkovi študentski protesti samo potrditev dejstva, da je čas, da vpleteni zopet sedejo za skupno 
pogajalsko mizo 

V Novi generaciji SLS smo prepričani, da je minister za delo, družino in socialne zadeve dr. Ivan Svetlik 
očitno podcenil pomembnost socialnega dialoga, predvsem pa obsojamo pomanjkanje volje in posluha za 
predloge, ki prihajajo izven vladnih vrst.   
V Novi generaciji SLS se popolnoma strinjamo, da je trenutna ureditev študentskega dela nestimulativna 
in celo škodljiva za trg dela v državi. Vendar zakonska ureditev priložnostnih del za brezposelne in 
upokojence ne more hkrati reševati tudi socialnega statusa študentov. 
»Kakor koli pogledamo študentsko delo, ni nikakršen nadstandard, kot želijo to nekateri prikazati, temveč 
je nedvomno eden izmed vrste socialnih korektivov, ki ga v celoti ne moremo zanemariti. Predvsem tistim 
študentom, ki prihajajo iz manj razvitih regij, je priložnostno delo ob študiju edini način, da jim študij 
ostane dostopen,« je prepričan predsednik NG SLS Bor Zgonc. 
V Novi generaciji SLS predlagamo, da se ureditev študentskega dela iz novele Zakona o malem delu 
odstrani, ministrstvo pa naj začne pripravljati temeljito reformo trenutne ureditve študentskega dela s 
posebnim zakonom. Vsekakor morajo izboljšati nadzor nad upravičenci do študentskega dela, prispevke 
iz tega naslova na novo prerazporediti med službe in organizacije ter seveda prednostno uveljaviti nižjo 
obdavčitev od trenutno predlagane. Prav tako naj se reformira delo študentskih servisov in preuči 
možnost njihove racionalizacije.  
Izkušnje nas učijo, da smo upravičeno lahko skeptični do vladnih obljub, da bo klasično študentsko delo 
nadomestila učinkovita štipendijska politika države. Učinek te politike bi moral iti dejansko v smeri 



socialnega korigiranja dostopnosti študija s poudarkom na podpori študentom, ki ne študirajo v domačem 
kraju, to pa jim bistveno poveča življenjske stroške. »Zato, dokler ne bo celovito rešeno in realizirano 
vprašanje štipendiranja, bivanja, prevoza in ostalih vidikov, ki vplivajo na dostop do študija, predlagana 
ureditev ni sprejemljiva,« je prepričan Zgonc. »Vse študentske organizacije ter pristojne v Vladi RS 
pozivamo k vnovičnemu dialogu, saj se vsi strinjamo, da so določene spremembe potrebne, nikakor pa ni 
nujno, da so radikalne in študentom neprijazne,« še predlaga predsednik NG SLS Bor Zgonc.  
 
ČLANI OO SLS NAKLO PREGLEDALI OPRAVLJENO DELO 
 

V četrtek, 18. marca, so člani OO SLS Naklo na 
dobro obiskanem občnem zboru pregledali 
opravljeno delo v preteklem letu. Predsednik OO 
Marjan Babič je v svojem poročilu nanizal vrsto 
aktivnosti, ki so bile opravljene v letu 2009. Najbolj 
odmevna je bila organizacija zbora gorenjskih 
članov in simpatizerjev, ki se je je udeležilo okoli 
150 članov z vse Gorenjske. Župan Janez Štular je 
članom predstavil delo Občine Naklo in projekte, ki 
so v pripravi. Poudaril je, da se delo Občine Naklo 
lahko istoveti z Občinskim odborom SLS. Večino 
uspešnih projektov so vodili prav svetniki iz vrst SLS. 
Albin Rehberger in Janko Jeglič sta predstavila 
delovanje v organih Kmečke zveze in v organih 
Kmetijsko gozdarske zbornice, v katerih se vsak po 
svoje trudita. Prijatelji iz sosednjega OO SLS 
Radovljica so predstavili delovanje seniorjev. Na 

njihovo pobudo smo v Izvršilni odbor ZU pri SLS predlagali našega aktivnega člana Jožeta Škarabota. Na 
zboru je bil sicer glavni poudarek namenjen bližajočim se lokalnim volitvam, na katerih SLS v Naklem želi 
ponoviti ali še izboljšati trenutni rezultat. V trenutnem občinskem svetu ima stranka kar 5 od 15 svetnikov 
in že četrti mandat tudi župana. Člani so se zavezali, da bodo na prihajajočih volitvah nastopili z 
najboljšimi kandidati za svetnike in župana. 
Prva aktivnost v volilnem letu po občnem zboru je bilo vabilo mladim na svetovno prvenstvo v Planici. 
Odziv je bil dober, saj smo v Planico peljali poln avtobus športa željnih mladih članov in simpatizerjev, 
poroča Ivan Meglič, podpredsednik OO SLS Naklo. 

 
 
POSLANSKI POBUDI IN PISNO POSLANSKO 
VPRAŠANJE POSLANCEV SLS  
 
Z Vlade RS so prejšnji teden prišli odgovori na poslanski pobudi in pisno poslansko vprašanje poslancev 
SLS: 

 Pisna poslanska pobuda poslanca SLS Janeza Ribiča ministru za promet dr. Patricku Vlačiču 
 Poslanska pobuda poslanca SLS mag. Radovana Žerjava Vladi RS oziroma ministru za delo, 

družino in socialne zadeve dr. Ivanu Svetliku 
 Pisno poslansko vprašanje poslanca SLS mag. Radovana Žerjava Vladi RS in ministru za delo, 

družino in socialne zadeve dr. Ivanu Svetliku 

 
SLS – IZ MEDIJEV 
 
Tokrat v branje ponujamo zapis na blogu avtorja Samirja Sharme »Exploring Leadership«. Zapis je v 
angleškem jeziku. 

 From Slovenia with love – political lessons in leadership! 

 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A2323E04-8F3F-1A66-26D1-40A09255EA0C&linkid=newsContent�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=25B8246F-0907-57E3-3E0C-5CAA7174E1A6&linkid=newsContent�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=25B8246F-0907-57E3-3E0C-5CAA7174E1A6&linkid=newsContent�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=885A2DA5-F5DC-A1E7-D6C3-FDF543DD7C21&linkid=newsContent�
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=885A2DA5-F5DC-A1E7-D6C3-FDF543DD7C21&linkid=newsContent�
http://exploringleadership.wordpress.com/2010/04/15/from-slovenia-with-love-political-lessons-in-leadership/�


SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA  
 
SLOVENSKA HOKEJSKA REPREZENTANCA 
 

V ljubljanskem Tivoliju v teh dneh poteka svetovno 
prvenstvo v hokeju divizije I (skupine B), ki se je začelo 
v soboto, 17. aprila. Za slovensko reprezentanco je to 
priložnost, da se po dveh letih vrne med najboljše 
ekipe na svetu. Tako so risi že odigrali prvi dve tekmi 
in na obeh tudi zmagali. V soboto so igrali s Poljsko in 
jo premagali s tesnim izidom 3:2, včeraj pa so nasuli 
kup golov v mrežo Hrvatov in jih premagali s kar 9 goli 
razlike. V Tajništvu SLS jim želimo tako dobro igro še 
naprej, predvsem pa končno prvo mesto in s tem 
uvrstitev v višji rang tekmovanja. 

 

 

*** 
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